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NAJDEŠ SE TAM TAKY?



ROZHOVOR  
SE ZÁKAZNICEMI

Proč jste se rozhodla přejít z chemických barev 

na rostlinné?

Eva 25 let, grafický designér 

Ani nevím, přišlo to samo, celkově jsem 
změnila životní styl. Začala cvičit jógu, jíst 
zdravě a přírodní kosmetika do toho spadla 
samozřejmě také. 

Jana 40 let, zdravotní sestra 

Po 20 ti letech barvení jsem začala mít 
alergické reakce na amoniak a i když jsem 
chodila ke kadeřnici, která používá kvalitní 
barvy, i tak jsem měla červený obličej a svědila 
mě vlasová pokožka. 

chemické barvy 
vs 

rostlinné barvy



DNES UŽ MÁME 
MOŽNOST VOLBY

Eva 25 let, grafický designér 

Za mě určitě to, že je to ekologické. 
Nesmradím s tím po celé domácnosti, 
když barvu vyleju do odpadu, žádného 
živočicha to neusmrtí a barvy nejsou 
testované na zvířatech. Celkově ráda 
podporuji lokální značky. 

Jana 40 let, zdravotní sestra 

To, že mi přestaly padat vlasy a nemám 
roztřepené konečky. Je celkem škoda, že 
po tolika letech mi došlo, že svého 
oblíbeného vínového odstínu můžu 
dosáhnout i pomocí rostlinných 
barvách. 

Co vám nejvíce vyhovuje na přírodních barvách 
na vlasy?

1. posiluje vlasové vlákno 

2. zabraňuje lupům 

3. dodává neuvěřitelný lesk 

4. léčí vlasovou pokožku 

5. zabraňuje tvorbě šedin 
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